
Mindannyian nagyon vártuk már azt az időt, ami
kor kötetlenül összejöhetünk, beszélgethetünk egy 
jót, hiszen a Covid járvány időszakában ezt nem 
tehettük. Ilyen alkalmakkor óhatatlanul eszébe jut az 
embernek, hogy mit is jelent számára a közösség.
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Kerti parti

Így volt ez az udvarunkon megtartott grillpartinál is, hiszen a közössé-
günktől érkezett igény hívta életre. Mindig öröm olyan eseményt lét-
rehozni, melyet a kollégák kérése szervezünk. Most is így történt, és 

gondolom, a képek magukért beszélnek.
Jó volt ismét együtt lenni, beszélgetni, egy kellemes délutánt kötetle-

nül eltölteni!
Dombóvári Éva 
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